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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2022/23:195 Utdelning från Svenska kraftnät

Regeringen har fastställt utdelning från Svenska kraftnät. Samtidigt behövs 
stora insatser i det svenska elsystemet. 

Min fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch är därför:

 

Bedömer ministern att beslutet om utdelning påverkar möjligheterna till 
investeringar och andra viktiga åtgärder inom Svenska kraftnäts 
verksamhetsområde, och avser ministern vidta några åtgärder utifrån sin 
bedömning?

………………………………………

Monica Haider (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-20
Besvaras senast
2023-01-03


